
Protokół Nr 22/21
z  posiedzenia  on-line  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu,  które  odbyło  się  w  dniu
04.02.2021r. o godz. 11,30.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Iwona Marczak – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów nr 20/20 z dnia 9 grudnia 2020r. i nr 21/20 z dnia 17 grudnia 2020r.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 1
4. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 2
5. Zaopiniowanie projektu  w sprawie określenia kryteriów stosowanych w postępowaniu
rekrutacyjnym do przedszkoli publicznych i publicznych szkół podstawowych, dla których
organem prowadzącym jest Miasto Pabianice.
6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dofinansowania  form  doskonalenia
zawodowego  nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia  oraz  podziału
środków dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Miasto Pabianice.
7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminu  gospodarowania  środkami  funduszu
zdrowotnego  przeznaczonymi  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli  zatrudnionych
w przedszkolach i  szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Pabianice oraz
dla nauczycieli – emerytów i rencistów.
8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty Kultury i Sportu za 2020r.
9. Przyjęcie planu pracy KOKiS na 2021r.
10. Sprawy różne:
-  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach podstawowych i przedszkolach prowadzonych
przez Miasto Pabianice za rok 2020.

Ad.1
Posiedzenie Komisji Oświaty Kultury i Sportu odbyło się w dniu 4 lutego 2021r. o godz.
11,30  w  trybie  on-line.  Osoby  uczestniczące  w  posiedzeniu  otrzymały  wcześniej,
informacje  o  sposobie  logowania  się  do  systemu.  Posiedzenie  Komisji  było  również
transmitowane na stronie www.um.pabianice.pl

Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Marczak (dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała
wszystkich radnych i zaproszonych gości, którzy dołączyli do posiedzenia on-line. 

Przewodnicząca  Komisji  odczytała  listę  obecności  członków  Komisji,  wszyscy  radni,
członkowie KOKiS byli obecni 

Do porządku obrad nie było uwag. Porządek przyjęto (zał. nr 2).
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Ad. 2
Przyjęcie protokołów nr 20/20 z dnia 9 grudnia 2020r. i nr 21/20  z dnia 17 grudnia 2020r.
Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do ww. protokołów, nie było, uważam protokoły za
przyjęte.

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-     projekt nr 1 (zał. nr 3) z autopoprawką (zał. nr 4)

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta)
omówiła projekt ww. uchwały z autopoprawką.
I. Po stronie planu dochodów dokonuje się zmian w kwocie 77.822,52 zł.
1. zwiększenia w kwocie 78.122,52 zł:
- z tytułu darowizn w postaci pieniężnej od Rady Rodziców jako wkład własny w ramach
projektu WFOŚiGW w SP Nr 2 — 3.500,00 zł, i PM Nr 6 w kwocie 300,00 zł, 
- z tytułu podpisania umowy na realizację projektu z UE na lata 2021-2022 Erasmus + pn.
„Stories of all, Stories of all — a digital approach to storytelling" w kwocie 74.322,52 zł. 
2. zmniejszenia w kwocie 300,00 zł:
- z tytułu zmniejszenia dotacji z WFOŚiGW w kwocie 300,00 zł. 
II. Po stronie planu wydatków dokonuje się zmian w kwocie 77.822,52 zł. 
1. zwiększenia w kwocie 128.013,92 zł:
- kwotę w wysokości 50.000,00 zł, — z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji celowej dla
klubów sportowych, 
- kwotę w wysokości 74.322,52 zł, na realizację projektu z UE Erasmus + pn. „ Stories of
all, Stories of all — a digital approach to storytelling" w SP Nr 2, 
- kwotę w wysokości 191,40 zł, celem dostosowania kwoty odpisu na rzecz Izby Rolniczej
Województwa Łódzkiego, 
- kwotę w wysokości 3.500,00 zł, z przeznaczeniem na wkład własny w ramach projektu
WFOŚiGW w SP Nr 2 — „Czysta woda to radości oda" 
2. zmniejszenia w kwocie 50.191,40 zł:  
-  kwotę w wysokości  50.000,00 zł,  jako zmniejszenie środków na stypendia i  nagrody
sportowe, 
-  kwotę  w  wysokości  191,40  zł,  jako  zmniejszenie  środków z  tytułu  inkasa  od  opłaty
skarbowej.

Wobec braku pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowania projektu ww.  uchwały (zał  nr  5):  za -  9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-     projekt nr 2 (zał. nr 6)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
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W  związku  z  przesunięciami  wydatków  w  latach  2020  -  2021  na  zadaniach
w grupie pn.: „Poprawa  infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie
miasta Pabianic" realizowanych ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji  Lokalnych
dokonuje się następujących zmian: 
L Zwiększa  się  plan  dochodów majątkowych  na  2021  r.  pochodzących  z  Rządowego
Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 420.131,11 zł. 
II.  Zwiększa  się  plan  wydatków  majątkowych  na  2021  r.  o  kwotę  420.131,11  zł
w następujących pozycjach:
Zarząd Dróg Miejskich:
Zadanie  inwestycyjne  pn.:  „Poprawa  infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej
na terenie  miasta  Pabianie  -  przebudowa  dróg  gminnych"-  zwiększa  się  o  kwotę
315.752,11 zł. 
Wydział Edukacji Kultury i Sportu:
Zadanie  inwestycyjne  pn.:  „Poprawa  infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej
na terenie miasta Pabianie - modernizacja boiska Orlik przy SP 3" - zwiększa się o kwotę
13.850 zł. 
Zadanie  inwestycyjne  pn.:  „Poprawa  infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej
na terenie miasta Pabianie - budowa hali sportowej przy SP 13" - zwiększa się o kwotę
90.529 zł. 

Wobec braku pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowania projektu ww.  uchwały (zał  nr  7):  za -  9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  stosowanych
w     postępowaniu  rekrutacyjnym  do  przedszkoli  publicznych  i  publicznych  szkół
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Pabianice (zał nr 8)

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Pabianic  Pani  Aleksandra  Jarmakowska-Jasiczek
(dalej: Zastępca Prezydenta) omówiła projekt ww. uchwały.

Dla  potrzeb  rekrutacji  dzieci  (drugi  etap  postępowania  rekrutacyjnego)
do przedszkoli  prowadzonych  przez  Miasto  Pabianice  oraz  dla  kandydatów
zamieszkałych poza obwodem szkoły,  organ prowadzący ustała  i  podaje  do publicznej
wiadomości kryteria brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym i uzupełniającym,
określając  także  dokumenty  niezbędne  do  potwierdzenia  kryteriów  i  liczbę  punktów
za nie uzyskanych. 
Podstawą prawną do podjęcia stosownej uchwały jest art. 131 ust. 4 - 6, art. 133 ust. 2
i ust. 3 oraz art. 154 ust. 3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe (tj. Dz.U.
z 2020 r. poz. 910 i 1378).

Radny  Włodzimierz  Stanek:  nie  ma  Pana  Naczelnika,  więc  zapytam  na  sesji,  teraz
mam mam tylko jedno pytanie. Ustawa prawo oświatowe art. 154 ust. 3 mówi, że kryteria
naboru  organ  prowadzący  podaje  do  publicznej  wiadomości  do  końca  stycznia,
dzisiaj mamy 4 luty,  więc jesteśmy po czasie.  Co spowodowało,  że nie przestrzegamy
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ustawy  prawo  oświatowe,  tym  bardziej,  że  słyszymy,  że  kryteria  mamy  takie  same,
więc dodatkowej pracy to nie wymagało.

Zastępca  Prezydenta:  uchwała  została  złożona  jakiś  czas  temu,  sesje  mamy  dzisiaj,
ciężko mi odpowiedzieć na to pytanie.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowania projektu ww.  uchwały (zał  nr  9):  za -  8,
przeciw - 0, wstrzymało się – 1. 

Ad. 6
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego
nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia  oraz  podziału  środków
dla     nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach  prowadzonych  przez  Miasto  Pabianice
(zał nr 10)

Zastępca Prezydenta omówiła projekt ww. uchwały.
Zgodnie z art. 70a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U

z 2019  r.  poz.  2215  oraz  z  2021  r.  poz.  4)  w  budżetach  organów  prowadzących
wyodrębnia się środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli, w tym
na  organizację  doradztwa  zawodowego  w  wysokości  0,8%  planowanych  rocznych
środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 

Organ  prowadzący  opracowuje  na  każdy  rok  budżetowy  dofinansowanie  form
doskonalenia zawodowego oraz podział środków w oparciu o wnioski dyrektorów szkół.  

Podział  środków  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  związki  zawodowe
działające na terenie Miasta Pabianie. 

Wobec braku pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowania projektu ww. uchwały (zał nr 11): za - 9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminu  gospodarowania  środkami  funduszu
zdrowotnego przeznaczonymi na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych
w     przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Pabianice
oraz dla nauczycieli – emerytów i rencistów (zał nr 12)

Zastępca Prezydenta omówiła projekt ww. uchwały.
Zgodnie  z  zapisami  art.  72  Karty  Nauczyciela,  organy  prowadzące  szkoły

przeznaczają  corocznie  w  budżetach  odpowiednie  środki  finansowe  na  pomoc
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zdrowotną dla  nauczycieli  korzystających  z  opieki  zdrowotnej  oraz  określają  rodzaje
świadczeń  przyznawanych  w  ramach  tej  pomocy,  jak  również  warunki  i  sposób
ich przyznawania.  Podjęcie  uchwały  wynika  z  konieczności  dostosowania  regulacji
prawnych  do  zmienionej  sytuacji  w  związku  z  wygaszeniem  gimnazjów.  Organ
prowadzący szkołę, placówkę oświatową ma kompetencje do wykonywania obowiązków
i zadań określonych w przytoczonym przepisie. 

Wobec braku pytań, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.
Głosowanie jawne imienne ws zaopiniowania projektu ww. uchwały (zał nr 13): za - 9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 8
Przyjęcie sprawozdania z działalności KOKiS za 2020r. (zał. nr 14)
Przewodnicząca  Komisji  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty
za 2020r. Uwag nie było.

Radny Włodzimierz Stanek: wizytacja placówek się nie odbyła z wiadomych powodów,
teraz mamy te obostrzenia troszkę mniejsze, bo szkoły jednak pracują, a w kontekście
termomodernizacji i doniesień, że dzieci marzną, składam wniosek, aby zrobić wizytację
szkół, jak najszybciej, nie odkładać tego.

Przewodnicząca Komisji: zgadzam się, abyśmy dotarli  do tych placówek i porozmawiali
z dyrektorami, oczywiście jak najszybciej zorganizuję taką wizytację.

Radna Bożenna Kozłowska: mam prośbę, aby pozostałych radnych też poinformować. 

Radny  Tadeusz  Gęs:  osobiście  byłam  w  mojej  szkole  i  widziałem  jak  to  wygląda,
miałem możliwość zobaczenia, co się dzieje w kotłowni odnośnie przesyłu ciepła, okazuje
się,  że szkoła  ma  przyznane  4800  kWh  ciepła,  natomiast  ogranicznik  ustawiony  jest
na 1000  kWh,  czyli  trzykrotnie  mniej  szkoła  może  pozyskiwać  tego  ciepła,  z  jakiego
powodu tak bardzo jest ograniczona ilość tego ciepła, kto ogranicza? 

Radna  Bożenna  Kozłowska:  proponuję,  aby sprawy techniczne  omówić  na  wspólnym
posiedzeniu KOKiS i KGKiI i po wizytacji.

Przewodnicząca  Komisji:  otrzymacie  Państwo  jeszcze  informację,  ale  powiem,
że w poniedziałek  ma  się  odbyć  wspólne  posiedzenie  KOKiS  i  KGKiI,  gdzie  będzie
omawiana  kwestia termomodernizacji.

Radna  Bożenna  Kozłowska:  chciałam  tylko  dodać,  że  ta  komisja  jest  z  wniosku
Koalicyjnego Klubu Radnych Pabianice, żeby od razu zareagować.

Wobec braku dalszych uwag, Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie.
Przewodnicząca odczytała imiona i nazwiska radnych, członków Komisji,  którzy kolejno
oddawali głos.
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Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia ww. sprawozdania (zał. nr 15): za - 9, przeciw - 0,
wstrzymało się – 0. 

Ad. 9
Przyjęcie planu pracy KOKiS na 2021r. (zał. nr 16)
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są jeszcze jakieś propozycje do planu pracy KOKiS,
nie było.

Głosowanie jawne imienne ws. przyjęcia planu pracy KOKiS na 2021r. (zał. nr 17) : za - 9,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0.

Ad. 10
Sprawy różne:
Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  wszyscy  radni  otrzymali  sprawozdanie
z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu
zawodowego  w  szkołach  podstawowych  i  przedszkolach  prowadzonych  przez  Miasto
Pabianice za rok 2020. (zał. nr 18)

Przewodnicząca Komisji: czy są jeszcze jakieś sprawy różne.

Radna Dorota Pędziwiatr: Pani Prezydent napisała, że Pan Naczelnik Boryń jest dostępny.

Radny Włodzimierz Stanek: zostawię pytania już na sesję.

Radna Bożenna Kozłowska: ale skoro jest pan Naczelnik, dlaczego nie wykorzystac jego
obecnosci i nie zadać  pytania.

Radny Włodzimierz Stanek: punkt został zamknięty.

Radna Bożenna Kozłowska; nie został  zamknięty,  bo możemy przegłosować, czy teraz
odpowiadmy, czy później.

Przewodnicząca  Komisji:  myśle,  że  dobrze  by  było,  żeby  teraz  Pan  Naczelnik
odpowiedział. Kto z Państwa jest za powrotem do punktu 5?

Radny Włodzimierz Stanek: nie przedłużajmy, niech Pan Naczelnik odpowie.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń:  pierwotnie
sesja miała być w drugiej  połowie stycznia, dlatego nie było żadnej kolizji  z terminem.
Natomiast  moim  zdnaiem  problemu  nie  ma,  bo  po  pierwsze  uchwała,  którą
podejmujemy nie zmienia kryteriów naboru do szkół i przedszkoli. Po drugie, w związku
z tym, że nie zmienia kryteriów, nawet gdyby nie  została podjeta,  obowiązuje uchwała
poprzednia. Nabór do szkół ruczył 1 lutego, do przedszkoli dopiero za ponad 2 tygodnie,
więc  na  moment,  kiedy  komisji  beda  analizowały  zgłoszenia  rodziców,  uchwała
nowa będzie  opublikowana  i  z  tym  problemu  nie  będzie.  Przyczyny  przełożenia  sesji
nie były  spowodowane  naszymi  sprawami  oświatomymi,  ale  z  powodu  przesunięcia
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trzech inwestycji,  przetargów,  ogłoszonych  na  trzy  obiety  sportowe:  halę  sportową,
szkutnię  i  bieżnię.  Szczegółów  nie  znam,  chodziło  o  to,  aby  zgrać  terminy  otwarcia
ofert z terminem  sesji,  gdyby  przyszyła  konieczność  przesuniecia  środków  z  jednej
inwestycji na drugą. 

Radny Włodzimierz Stanek: rezygnuję już z dalszych pytań, dziękuję.

Wobec  braku  dalszych  pytań  Przewodniczaca  Komisji  zamknęła  posiedzenie
o godz. 12,05.

Protokołowała: Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                                Iwona Marczak
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